
Αριθμ.  Απόφ. Δ. Σ  126/2019                                                                                 1 
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                               ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ  
ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ                                          Α  Π  Ο  Σ  Π  Α  Σ  Μ  Α 
ΔΗΜΟΣ ΔΩΔΩΝΗΣ                         Από το με αριθμό 12/27Σεπτεμβρίου 2019               
 ΕΔΡΑ : ΑΓΙΑ ΚΥΡΙΑΚΗ                     Πρακτικό  Συνεδριάσεων   του   Δημοτικού 
                                                                 Συμβουλίου του Δήμου Δωδώνης. 
                                          
                                                                  Π ε ρ ί λ η ψ η    Θ έ μ α τ ο ς                                                               
Αριθ. Απόφασης   126/2019 Γνωμοδότηση για το ετήσιο 

πρόγραμμα δασοπονίας του 
Δασαρχείου Ιωαννίνων σύμφωνα με 
τις διατάξεις του άρθρου 4 παρ. στ 
του Ν. 4071/2012 

 

          Στο Δημοτικό Κατάστημα του Δήμου Δωδώνης(Αγία Κυριακή 
Θεριακησίου 17ο χιλ. Εθνικής οδού Ιωαννίνων-Αθηνών) και στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου σήμερα την 27ην του μηνός 
Σεπτεμβρίου του έτους 2019, ημέρα της εβδομάδας Παρασκευή και ώρα 20.00 
συνήλθε σε τακτική δημόσια συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου 
Δωδώνης, μετά από την υπ’ αριθ. 7436/380/23-09-2019 γραπτή πρόσκληση 
της Προέδρου του, στην οποία αναφέρονται τα θέματα της ημερήσιας διάταξης, 
όπως αυτή σας έχει διανεμηθεί, και η οποία δημοσιεύθηκε στο Δημοτικό 
Κατάστημα και στην Ιστοσελίδα του Δήμου μας, και επιδόθηκε νόμιμα στον κ. 
Δήμαρχο και στα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, καθώς και στους   
Πρόεδρους των Κοινοτήτων του Δήμου μας,  όπως ονομαστικά αναφέρονται 
στην πρόσκληση να παραστούν στην συνεδρίαση, σύμφωνα με τις διατάξεις  
του άρθρου 95  Δημοτικού και Κοινοτικού Κώδικα (Ν. 3463/2006) σε 
συνδυασμό με τις διατάξεις των  άρθρων 65 και 67 του Ν.3852/2010, όπως 
αυτά τροποποιήθηκαν ή αντικαταστάθηκαν με τα άρθρα 72 και 74 του 
Ν.4555/2018. 
       Επίσης η πρόσκληση επιδόθηκε νόμιμα  στους Προέδρους των Τοπικών 
Συμβουλίων Νέων των Δημοτικών Ενοτήτων Αγίου Δημητρίου, Δωδώνης και 
Σελλών, όπου αυτά είχαν συγκροτηθεί και λειτουργούσαν, για να παραστούν 
στην συνεδρίαση σύμφωνα με την υπ΄ αριθμόν 4165/26-01-2011 εγκύκλιο του 
Υπουργείου Εσωτερικών σε συνδυασμό με τις διατάξεις του άρθρου 7 του Ν. 
3443/2006. 
         Πριν από την έναρξη της συνεδρίασης διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η 
νόμιμη απαρτία για την έναρξη της συνεδρίασης, δεδομένου ότι σε σύνολο  
«21» μελών του Δημοτικού Συμβουλίου προσήλθαν στην συνεδρίαση «20 »  
μέλη, ήτοι:                     
                      Παρόντες                                                       Απόντες 
1. ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑ ΜΑΡΙΑ (Πρόεδρος Δ.Σ)   
2. ΣΚΛΙΒΑΝΙΤΗΣ ΒΑΙΟΣ- ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ 
                                      ( Αντιπρόεδρος Δ.Σ) 
3. ΔΗΜΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ (Γραμματέας Δ.Σ) 
4. ΛΩΛΟΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ(Αντιδήμαρχος) 
5. ΧΗΡΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ(Αντιδήμαρχος) 
6. ΒΑΣΙΛΕΙΟΥ ΠΕΤΡΟΣ (Αντιδήμαρχος)  
7. ΓΙΑΝΝΑΚΗΣ ΓΡΗΓΟΡΙΟΣ(Αντιδήμαρχος) 
8. ΘΕΟΧΑΡΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
9. ΣΠΥΡΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ (ΜΑΡΙΝΑΣ) 
10. ΒΛΑΧΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
11.  ΔΗΜΑΚΗΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ 
12. ΑΘΑΝΑΣΟΠΟΥΛΟΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

    1. ΤΖΟΒΑΡΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ  
                                   
    
    Οι  οποίοι δεν προσήλθαν αν 
 και κλήθηκαν νόμιμα     
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13. ΚΑΤΣΑΝΑΚΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
14. ΒΛΑΧΟΣ  ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
15. ΛΙΟΝΤΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
16. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ ΦΩΤΙΟΣ 
17. ΝΑΣΤΟΥΛΗΣ ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ 
18. ΜΠΑΚΟΛΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 
19.ΜΠΑΣΕΛΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 
20.ΤΟΚΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ (ΤΑΣΟΣ) 
Παρών στην συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου ήταν  ο Δήμαρχος κ. 
ΧΡΗΣΤΟΣ ΝΤΑΚΑΛΕΤΣΗΣ. 
Στην συνεδρίαση παραβρέθηκε και ο υπάλληλος του Δήμου μας κ. ΧΡΗΣΤΟΣ 
ΑΝ. ΖΟΥΠΑΣ Π.Ε Διοικητικού – Οικονομικού για την τήρηση των πρακτικών, 
σύμφωνα με διατάξεις του άρθρου 97 του Δημοτικού και Κοινοτικού 
Κώδικα(Ν.3463/2006). 
Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν επίσης και ο Χορέβας Σταύρος Προϊστάμενος 
Δ/νσης Διοικ/κών –Οικ/κών Υπηρεσιών &Υπηρεσιών Τοπ. Οικον. Ανάπτυξης, 
ο κ. Ναούμ Γεώργιος –Πολιτικός Μηχανικός Τ.Ε - Αναπληρωτής Προϊστάμενος 
Τμήματος Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Δωδώνης και η Ζαρκαλή Ευφροσύνη 
Π.Ε Διοικητικού – Οικονομικού του Δήμου Δωδώνης, για την εισήγηση 
θεμάτων και παροχή διευκρινήσεων στο σώμα σε θέματα της αρμοδιότητάς 
τους. 
Στην συνεδρίαση παρόντες ήταν  οι Πρόεδροι  των Κοινοτήτων:  Αβγού 
(Πετράκης Αντώνιος), Αγίας Αναστασίας (Γκόλας Θεόφιλος), Αγίου Ανδρέα 
(Νούση Μαριάννα),  Αλεποχωρίου – Μπότσαρη (Παργανάς Ευάγγελος), 
Ανθοχωρίου (Κύρκος Μιχαήλ), Αρτοπούλας (Παπαδόπουλος Θεοχάρης), 
Ασπροχωρίου (Μπέλλος Αναστάσιος), Αχλαδέων (Σκουλίκας Κωνσταντίνος), 
Βαλανιδιάς (Χαρίτος Ανδρέας), Βαρλαάμ(Ρίζος Βασίλειος),  Γεωργάνων 
(Νίκας Οδυσσεύς), Δερβιζάνων (Λαμπράκης Αθανάσιος), Δραγοψάς 
(Βαγενάς Αριστείδης),  Δραμεσιών (Παπαθωμάς Γεώργιος), Δωδώνης 
(Μπούκας Δημήτριος) Ελάφου ( Δημάκης Λάζαρος), Επισκοπικού (Ντάφλος 
Αναστάσιος), Ζωτικού (Πάκος Νικόλαος), Θεριακησίου (Μόσχος Νικόλαος), 
Καταμάχης (Παπαιωάννου Κωνσταντίνος), Κερασέας (Γκότοβος Γεώργιος), 
Κοπάνης  (Δρόσος Ιωάννης), Κουμαριάς  ( Κύρκος Ιωάννης), Κρυφοβού 
(Ανδρούτσος Αλέξανδρος),  Κωστάνιανης  (Τσάλης Παύλος), Λίππας  
(Ντάσιος Χρήστος), Μαντείου (Μπράχος Βασίλειος), Μελιάς (Χορέβας 
Παναγιώτης), Μελιγγών (Βραζέλης Παναγιώτης), Μουσιωτίτσας (Νικόπουλος 
Νικόλαος), Μπαουσιών (Φαρμάκης Πέτρος), Μπεστιάς (Κωστάκης 
Ευάγγελος),  Παρδαλίτσας(Πανταζής Κωνσταντίνος), Πεντολάκκου  
(Κόκκαλης Κωνσταντίνος), Πέρδικας (Ζιάκκας Κωνσταντίνος), Πλατανίων 
(Παππάς Κωνσταντίνος), Πολυγύρου ( Τάσης Αντώνιος), Ραβενίων ( Δήμος 
Ηλίας),  Ρωμανού     (Ντάφλος Δημήτριος), Σενίκου  ( Βασιλείου Νικόλαος), 
Σερβιανών (Κωστής Λάμπρος), Σμυρτιάς (Παπαϊωάννου Χριστόφορος),   
Ψήνας (Βασιλειάδης Θεόδωρος) 
ενώ απόντες ήταν οι Πρόεδροι  των Κοινοτήτων:  Αγίας Τριάδας (Ζώης 
Φώτιος), Αγίου Νικόλαου (Νούσης Άρης),  Άρδοσης (Αντέλλης Παύλος), 
Βαργιάδων (Μπούτζιας Χρήστος), Βουλιάστης (Γαλανός Δημήτριος), 
Κουκλεσίου (Αποστόλου Χρήστος), Μυροδάφνης (Γαρούφης Νικόλαος), 
Παλαιοχωρίου – Μποτσαρη (Μπότσαρης Ανδρέας), Πεστών (Νάτσιας 
Αλέξανδρος),  Σεριζιανών (Σακκάς Νικόλαος), Σιστρουνίου  (Αποστολάκης 
Ευστράτιος), Σκλίβανης  (Σταυρόπουλος Κωνσταντίνος),  Τερόβου  
(Πανούλας Δημήτριος). 
Από την συνεδρίαση απουσίαζαν επίσης οι Πρόεδροι των Τοπικών 
Συμβουλίων Νέων των Δημοτικών Ενοτήτων Αγίου Δημητρίου κ. ΓΕΩΡΓΙΟΣ 
ΜΠΑΡΜΠΑΣ, Δωδώνης κ. ΛΑΠΠΑΣ ΘΕΟΦΑΝΗΣ και Σελλών κ. ΤΖΩΡΤΖΗΣ 
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ΙΩΑΝΝΗΣ οι οποίοι  δεν προσήλθαν στην συνεδρίαση αν και είχαν κληθεί 
νόμιμα.   
Οι  Πρόεδροι των Κοινοτήτων ΜΥΡΟΔΑΦΝΗΣ κ. ΓΑΡΟΥΦΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, 
ΒΟΥΛΙΑΣΤΗΣ κ. ΓΑΛΑΝΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΒΑΡΓΙΑΔΩΝ κ.  ΜΠΟΥΤΖΙΑΣ 
ΧΡΗΣΤΟΣ, ΑΓΙΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΥ κ. ΝΟΥΣΗΣ ΑΡΗΣ και ΑΡΔΟΣΗΣ κ. 
ΑΝΤΕΛΛΗΣ ΠΑΥΛΟΣ προσήλθαν στην συνεδρίαση του Δημοτικού 
Συμβουλίου κατά την διάρκεια  των ανακοινώσεων του Δημάρχου στο σώμα 
και της σχετικής συζήτησης που ακολούθησε. 
Ο Πρόεδρος της Κοινότητας ΚΟΥΚΛΕΣΙΟΥ κ. ΑΠΟΣΤΟΛΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ 
προσήλθε στην συνεδρίαση κατά την συζήτηση του δέκατου πέμπτου θέματος 
της ημερήσιας διάταξης. 
 H Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου και εισηγούμενη  το 11ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έδωσε το λόγο στoν  Ναούμ Γεώργιο – Πολιτικό Μηχανικό Τ.Ε - 
Αναπληρωτή Προϊστάμενο Τμήματος Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Δωδώνης  
να εισηγηθεί  το εν  λόγω θέμα,  και αυτός παίρνοντας το λόγο ανέφερε τα 
εξής:   
   Με το υπ΄ αριθμόν 124884/03-09-2019 σχετικό έγγραφο της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης Ηπείρου - Δυτ. Μακεδονίας –Γενική Δ/νση Δασών 
και Αγροτικών υποθέσεων - Δ/νση Δασών Ιωαννίνων - Δασαρχείο Ιωαννίνων 
μας στάλθηκε για γνωμοδότηση το ετήσιο πρόγραμμα δασοπονίας του 
Δασαρχείου Ιωαννίνων για το έτος 2020 σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 
4 παρ. στ του Ν. 4071/2012.  Στο πρόγραμμα αυτό περιλαμβάνονται και έργα 
που αφορούν το ετήσιο πρόγραμμα δασοπονίας του Δασαρχείου Ιωαννίνων 
και σας παρακαλώ να γνωμοδοτήσουμε θετικά. 
          Ακολούθησε διαλογική συζήτηση μεταξύ των κ. Δημοτικών Συμβούλων, 
όπως αυτή φαίνεται στο απομαγνητοφωνημένο Πρακτικό Νο 12 της 
συνεδρίασης της 27-09-2019, κατά την οποία ο επικεφαλής της  δεύτερης 
παράταξης του Δημοτικού Συμβουλίου κύριος Κατσανάκης Κωνσταντίνος 
ανέφερε μεταξύ των άλλων «…… ξεφυλλίζοντας το πρόγραμμα δασοπονίας 
βλέπω ότι έχουμε πιστώσεις, πρωτοφανές αυτό, ύστερα από μια εικοσαετία, της 
τάξεως του ενάμισι εκατομμυρίου και βάλε. Βλέπω λοιπόν στην τελευταία 
πίστωση είναι για το μεταχρωματικό έλκος, μια πολύ σοβαρή ασθένεια η οποία 
μαστίζει τους πλατάνους της περιοχής από την Τύρια, στο χωριό Τσερίτσαινα, 
Μουσιωτίτσα, κοιλάδα του Λούρου και οπουδήποτε σε όποια άλλη περιοχή του 
δήμου μας. Είναι ένα ποσό ελάχιστο για να αντιμετωπισθεί το μεταχρωματικό 
έλκος των πλατάνων….. Η παράταξή μας θα καταψηφίσει και  προτείνω λοιπόν 
στο σώμα να τους γυρίσουμε πίσω και να τους πούμε ότι για το Δήμο Δωδώνης 
να αντιμετωπισθεί με μια δαπάνη περίπου διακοσίων χιλιάδων ευρώ, εάν 
συμφωνεί το σώμα, για να δοθεί μια αποτελεσματική λύση για το 
περιβάλλον…», ο δε έτερος επικεφαλής της τρίτης παράταξης του Δημοτικού 
Συμβουλίου κ. Τόκας Αναστάσιος  ανέφερε μεταξύ των άλλων και τα εξής: 
«…δεν υπάρχει πουθενά το σκέλος της αντιπυρικής προστασίας με δρόμους οι 
οποίοι, τουλάχιστον στην περιοχή τη δική μας υπάρχει τεράστια αναγκαιότητα 
να γίνουν καινούργιοι δρόμοι που θα είναι για τη δασοπροστασία, για 
αντιπυρικές ζώνες τέλος πάντων πως τις λένε, δεν ξέρω και, επιστημονική τους 
ονομασία. Ένα αυτό. Έχουμε δρόμους, όπως είναι αυτοί που είναι στα 
Κουπάκια παράδειγμα, που είναι μέσα στο πυκνό δάσος που θα έπρεπε να 
είχαν φτιαχτεί εδώ και χρόνια για να υπάρχει πρόσβαση από πυροσβεστικά 
οχήματα και δεν υπάρχει καμία πρόσβαση….. Θα έπρεπε το Δασαρχείο να 
αγωνιά πρώτα και κύρια γι’ αυτό, γιατί δόξα τω Θεώ ακόμα δεν έχουμε 
πρόβλημα για αναδασώσεις, βγαίνουν από μόνα τους και κλείνουν χωράφια, 
σπίτια, τα καλύπτουν όλα. Γι’ αυτά πιστεύω θα έπρεπε να διαθέσει αρκετά 
χρήματα το Δασαρχείο και θα πρέπει να υπάρχει μια πίεση από εδώ από τη 
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δημοτική αρχή προς τα εκεί, να συνταχθεί ένα άλλο σχέδιο που να 
περιλαμβάνει αυτά.» και στην συνέχεια συνοψίζοντας  και λαμβάνοντας υπόψη 
όσα ελέχθησαν από τους δύο επικεφαλής των παρατάξεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου ο κ. Δήμαρχος ανέφερε τα παρακάτω: « Δε γνωρίζω πραγματικά 
εάν το πρόγραμμα αυτό είναι υλοποιήσιμο και εάν δεν είναι μια ευχή του 
Δασαρχείου. Πέραν αυτών όμως δεν μπορώ και να μην ακούσω όσα 
προηγουμένως ειπώθηκαν. Οπότε θα έλεγα να ζητήσουμε από το Δασαρχείο 
να επανέλθει, να εντάξει ξεκάθαρα δύο έργα για το Δήμο Δωδώνης, την 
αντιμετώπιση μόνο για τη δημοτική για το Δήμο Δωδώνης του μεταχρωματικού 
έλκους με ποσό τουλάχιστον διακοσίων χιλιάδων ευρώ. Και όσον αφορά τους 
δρόμους δασοπροστασίας, δεν ξέρω με ποιο τίτλο μπορεί να τοποθετηθεί, εν 
πάση περιπτώσει να ζητήσουμε κονδύλι ειδικό για τη χάραξη και δημιουργία 
ζωνών πυροπροστασίας. Και έτσι λοιπόν να ληφθεί μια απόφαση ομόφωνη για 
να αποτυπώνεται εν πάση περιπτώσει και η βούληση του σώματος…...Λέω να 
ζητήσουμε ότι να επιφυλαχθούμε για την έγκριση και να ζητήσουμε αυτά τα δύο 
πράγματα από το Δασαρχείο, να καταχωρηθεί τουλάχιστον..» και στην 
συνέχεια κλείνοντας την συζήτηση η κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 
έθεσε σε ψηφοφορία την πρόταση του Δημάρχου η οποία είναι η εξής:  
«Το Δημοτικό Συμβούλιο επιφυλάσσεται για την έγκριση  του ετήσιου 
πρόγραμμα δασοπονίας του Δασαρχείου Ιωαννίνων για το έτος 2020 όπως 
αυτό εκπονήθηκε και μας στάλθηκε από το Δασαρχείο Ιωαννίνων, για 
γνωμοδότηση, με το υπ’ αριθμόν 124884/03-09-2019 σχετικό έγγραφο της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης Ηπείρου - Δυτ. Μακεδονίας –Γενική Δ/νση Δασών 
και Αγροτικών υποθέσεων-Δ/νση Δασών Ιωαννίνων-Δασαρχείο Ιωαννίνων, 
ζητώντας παράλληλα από το Δασαρχείο να επανέλθει, τροποποιώντας το εν 
λόγω πρόγραμμα,  και εντάσσοντας σε αυτό δύο έργα για το Δήμο Δωδώνης,  
ήτοι:: 
 α) Την αντιμετώπιση μόνο για  το Δήμο Δωδώνης του μεταχρωματικού έλκους 
με ποσό τουλάχιστον διακοσίων χιλιάδων ευρώ. 
β) Την χάραξη και δημιουργία ζωνών πυροπροστασίας στο Δήμο Δωδώνης  με 
την αναγραφή στο πρόγραμμα ειδικού κονδυλίου για το Δήμο μας.  
             Το Δημοτικό Συμβούλιο, μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε 
υπόψη  όσα ανέφερε στην εισήγηση του ο κ.  Ναούμ Γεώργιος – Πολιτικός 
Μηχανικός Τ.Ε - Αναπληρωτής Προϊστάμενος Τμήματος Τεχνικών Υπηρεσιών 
Δήμου Δωδώνης την σχετική συζήτηση που ακολούθησε, καθώς και τις 
διατάξεις των άρθρων 65, 67 του Ν. 3852/2010, όπως αυτά τροποποιήθηκαν ή 
αντικαταστάθηκαν με τα άρθρα 72 και 74 του Ν.4555/2018, καθώς και το υπ΄ 
αριθμόν 124884/03-09-2019 σχετικό έγγραφο της Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Ηπείρου - Δυτ. Μακεδονίας –Γενική Δ/νση Δασών και Αγροτικών υποθέσεων-
Δ/νση Δασών Ιωαννίνων-Δασαρχείο Ιωαννίνων. 
                           
 
                        Α π ο φ α σ ί ζ ε ι  Ο μ ό φ ω ν α 
 
Επιφυλάσσεται για την έγκριση  του ετήσιου πρόγραμμα δασοπονίας του 
Δασαρχείου Ιωαννίνων για το έτος 2020 όπως αυτό  εκπονήθηκε και μας 
στάλθηκε από το Δασαρχείο Ιωαννίνων, για γνωμοδότηση, με το υπ’ αριθμόν 
124884/03-09-2019 σχετικό έγγραφο της Αποκεντρωμένης Διοίκησης Ηπείρου 
- Δυτ. Μακεδονίας –Γενική Δ/νση Δασών και Αγροτικών υποθέσεων-Δ/νση 
Δασών Ιωαννίνων-Δασαρχείο Ιωαννίνων, ζητώντας παράλληλα από το 
Δασαρχείο να επανέλθει, τροποποιώντας το εν λόγω πρόγραμμα,  και 
εντάσσοντας σε αυτό δύο έργα για το Δήμο Δωδώνης,  ήτοι: 
 α) Την αντιμετώπιση μόνο για  το Δήμο Δωδώνης του μεταχρωματικού έλκους 
με ποσό τουλάχιστον διακοσίων χιλιάδων (200.000) ευρώ. 
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β) Την χάραξη και δημιουργία ζωνών πυροπροστασίας  στο Δήμο Δωδώνης  
με την αναγραφή στο πρόγραμμα ειδικού κονδυλίου για το Δήμο μας.  
Απόφαση αυτή έλαβε αυξ. αριθμό   126/2019. 
Αφού δεν υπάρχουν άλλα θέματα γραμμένα στην ημερήσια διάταξη για 
συζήτηση λύεται η συνεδρίαση.  
Για το λόγο αυτό συντάχθηκε το παρών πρακτικό το οποίο αφού αναγνώσθηκε 
υπογράφεται ως ακολούθως: 
  Η Πρόεδρος του Δ.Σ                                                Τα  Μέλη    
         (Τ.Σ.Υ)                                                                    (Τ.Υ) 
ΜΑΡΙΑ ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑ                           Ακολουθούν Υπογραφές 
 
Ακριβές Αντίγραφο 
Η Πρόεδρος του Δ.Σ 
 
 
ΜΑΡΙΑ ΜΠΟΥΚΟΥΒΑΛΑ 


